



Service

Topics of faith

Личность

- Иакова 1:1
Иаков, раб Бога и Господа Иисуса Христа...
- 2-е Петра 1:1
Симон Петр, раб и Апостол Иисуса Христа...
- К Римлянам 1:1
Павел, раб Иисуса Христа,
призванный Апостол, избранный к
благовестию Божию,

Identity

- James 1:1
James, a servant of God and of the
Lord Jesus Christ...
- 2 Peter 1:1
Simon Peter, a servant and apostle of
Jesus Christ...
- Romans 1:1
Paul, a servant of Christ Jesus, called
to be an apostle and set apart for the
gospel of God

Пример Иисуса

- К Филиппийцам 2:5-8
5 Ибо в вас должны быть те же чувствования, какие и во Христе Иисусе: 6 Он, будучи образом Божиим, не почитал хищением быть равным Богу; 7 но унижил Себя Самого, приняв образ раба, сделавшись подобным человекам и по виду став как человек; 8 смирил Себя, быв послушным даже до смерти, и смерти крестной.

Jesus' example

- Philippians 2:5-8
5 In your relationships with one another, have the same mindset as Christ Jesus: 6 Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be used to his own advantage; 7 rather, he made himself nothing by taking the very nature of a servant, being made in human likeness. 8 And being found in appearance as a man, he humbled himself by becoming obedient to death — even death on a cross!

Служите всем сердцем

- Второзаконие 10:12-13
12 Итак, Израиль, чего требует от тебя Господь, Бог твой? Того только, чтобы ты боялся Господа, Бога твоего, ходил всеми путями Его, и любил Его, и служил Господу, Богу твоему, от всего сердца твоего и от всей души твоей, 13 чтобы соблюдал заповеди Господа и постановления Его, которые сегодня заповедую тебе, дабы тебе было хорошо.

Serve with all your heart

- Deuteronomy 10:12-13
12 And now, Israel, what does the Lord your God ask of you but to fear the Lord your God, to walk in obedience to him, to love him, to serve the Lord your God with all your heart and with all your soul, 13 and to observe the Lord's commands and decrees that I am giving you today for your own good?

Страстный

- От Матфея 20:25-28

25 Иисус же, подозвав их, сказал: вы знаете, что князья народов господствуют над ними, и вельможи властвуют ими; 26 но между вами да не будет так: а кто хочет между вами быть большим, да будет вам слугою; 27 и кто хочет между вами быть первым, да будет вам рабом; 28 так как Сын Человеческий не [для того] пришел, чтобы Ему служили, но чтобы послужить и отдать душу Свою для искупления многих.

Called to serve

- Matthew 20:25-28

25 Jesus called them together and said, “You know that the rulers of the Gentiles lord it over them, and their high officials exercise authority over them. 26 Not so with you. Instead, whoever wants to become great among you must be your servant, 27 and whoever wants to be first must be your slave— 28 just as the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life as a ransom for many.”

Не сдавайся

- К Галатам 6:9-10

9 Делая добро, да не унываем, ибо в свое время пожнем, если не ослабеем. 10 Итак, доколе есть время, будем делать добро всем, а наипаче своим по вере.

Don't give up

- Galatians 6:9-10

9 Let us not become weary in doing good, for at the proper time we will reap a harvest if we do not give up. 10 Therefore, as we have opportunity, let us do good to all people, especially to those who belong to the family of believers.

Посвященный

- 1-е Коринфянам 15:58

Итак, братья мои возлюбленные, будьте тверды, непоколебимы, всегда преуспевайте в деле Господнем, зная, что труд ваш не тщетен пред Господом.

Devoted

- 1 Corinthians 15:58

Therefore, my dear brothers and sisters, stand firm. Let nothing move you. Always give yourselves fully to the work of the Lord, because you know that your labor in the Lord is not in vain.

Служите с любовью

- 1-е Петра 4:8-10
8 Более же всего имейте усердную любовь друг ко другу, потому что любовь покрывает множество грехов. 9 Будьте страннолюбивы друг ко другу без ропота. 10 Служите друг другу, каждый тем даром, какой получил, как добрые домостроители многообразной благодати Божией.

Serve with love

- 1 Peter 4:8-10
8 Above all, love each other deeply, because love covers over a multitude of sins. 9 Offer hospitality to one another without grumbling. 10 Each of you should use whatever gift you have received to serve others, as faithful stewards of God's grace in its various forms.

Верность

- От Матфея 25:21

Господин его сказал ему:
хорошо, добрый и верный раб! в
малом ты был верен, над многим
тебя поставлю; войди в радость
господина твоего.

Faithfulness

- Matthew 25:21

“His master replied, ‘Well done,
good and faithful servant! You have
been faithful with a few things; I will
put you in charge of many things.
Come and share your master’s
happiness!’



Service

- Jesus set the example for us to follow
- Serve with all your heart
- We are called to serve
- Don't give up
- Be devoted in your service
- Serve with love
- May God find us faithful in our service

Dark Hedges
Northern Ireland